
LEKEITIOK BADAUKA BERE ZESTA PUNTAKO ESKOLA 

Akarregiko klubaren  eskutik,  umeek modalitate  hori  praktikatzeko aukera izango

dute igandero, 11:00tik 14:00etara, Xanti Brouard frontoian 

 

Lekeitiok badauka, Akarregi klubaren barruan, sortu berri den zesta puntako eskola bat,

izan  ere,  gaur  goizean,  Xanti  Brouard frontoian,  aurkezpen ofiziala  egin  da  eta  bertan,

erakundeetako  ordezkariak  eta  Mutrikuko  eskolako  umeak  egon  dira.  Azken  horiek

kinieletako erakustaldi bat eskaini baitute.

Hasiera ofizial horren ostean, herriko umeek plastikozko zestaz aproba egiteko aukera ere

izan dute eta, Abel Retolazak azaltzen duenez, zestarekin aproba egin nahi izanez gero, bai

mutilek, baita neskek ere, igandeetan Xanti Brouard frontoira hurbiltzeko aukera badute.

Han, Gaietebeitia eta Retolaza bera egongo baitira monitore moduan.

Kostaldeko  herrian  egindako  ekitaldian,  Koldo  Goitia  Lekeitiko  alkateak  “hemen  zesta

errekuperatu nahi dugu, hemen kirol garrantzitsua izan zen eta orain, Akarregirekin batera,

modalitatea bultzatuko dugula” azpimarratu zuen. 

Ibon  Urreisti  Xisterako  presidenteak  zesta  puntarentzat  gaur  egun  “zoriontsua·  dela

nabarmendu du, izan ere, “Lekeition eskola bat irekitzeko aukera izan dugu. Garai hauetan,

kirol  eskaintza  zabala  dago  eta  ez  da  erraza  umeak  erakartzea,  baina  hasteko  beharra

geneukan, bide onetik goaz eta Udaleko eta erakundeetako laguntza izatea espero dugu”.

Patxi  Jauregi  Euskadiko  Euskal  Pilota  Federakuntzako  presidentea  ere  egon  zen  Xanti

Brouard frontoian, eskola berri honi babesa emanez. Bere hitzetan, “zoritxarrez, zesta punta



egoera  larrian  dago.  Hori  dela  eta,  bultzatu  nahi  dugu  eta  denen  laguntzaz  aintzinako

egoerara  bueltatzea  espero  dugu.  Lekeitio  herri  garrantzitsua  da,  ez  bakarrik  zesta

praktikatzeko, udan etortzen diren bisitari guztiei ezagutzera emateko ere”. 

Bukatzeko,  Josu  Itza,  Lekeitiko  Kiroletako  zinegotziak  dioenez  “gaur,  zesta  ez  dago

indartsu Lekeition, eta  pena bat da. Ea ume asko animatzen diren eta probatzen duten”.

LEKEITIO YA CUENTA CON SU ESCUELA DE CESTA 

Dentro del club Akarregi, los niños ya pueden practicar esta modalidad los domingos

de 11:00 a 14:00 horas en el Xanti Brouard

 

Lekeitio ya cuenta con su propia escuela de cesta dentro del club Akarregi, puesto que en la

mañana de hoy ha tenido lugar en el frontón Xanti Brouard la presentación oficial, en la que

han tomado parte representantes institucionales y niños de la escuela de Mutriku, quienes

han realizado una exhibición de quinielas. 

Tras este pistoletazo de salida, los chicos y chicas del pueblo han tenido la oportunidad de

probar con las cestas de plástico y, tal y como explica Abel Retolaza, todos los niños de la

localidad que quieran jugar a cesta pueden pasarse los domingos por el citado frontón Xanti

Brouard  de  Lekeitio,  entre  las  11:00  y  las  14:00  horas,  puesto  que  allí  estarán  los

entrenadores Gaietebeitia y el propio Retolaza, quienes enseñarán a aquellos que quieran

probar con el mimbre.

Durante el acto que ha tenido lugar en el municipio costero, el alcalde de Lekeitio Koldo

Goitia ha subrayado que espera que “se pueda recuperar la cesta en el pueblo, ya que aquí



fue  un  deporte  importante  y ahora,  de  la  mano  de  Akarregi,  vamos  a  apoyar  a  esta

modalidad. Ibon Urreisti, el presidente de Xistera destacó que el de hoy es un día “feliz para

la cesta, porque tenemos la oportunidad de abrir una escuela en Lekeitio. En estos tiempos

no es fácil atraer a los niños debido a la cantidad de deportes que existen, pero teníamos que

empezar, vamos por el buen camino y esperamos contar con la ayuda del Ayuntamiento y

de las instituciones”.

Patxi Jauregi, presidente de la Federación de Euskadi de Pelota Vasca también estuvo en el

frontón Xanti Brouard apadrinando la apertura de esta escuela y reconoció que la cesta “por

desgracia, atraviesa por una situación grave, por eso queremos impulsarla y con el apoyo de

todos lograremos que vuelva a ser lo que era. Además, Lekeitio es un lugar muy importante,

no solo para que se juegue a cesta, si no también para darla a conocer a todos los visitantes

que vienen durante los meses de verano”.

Finalmente, Josu Itza, concejal de Depotes del Consistorio lekeittiarra apuntó que “hoy en

día, la cesta no está fuerte en Lekeitio y es una pena, por lo que animamos a los niños a que

vengan y prueben”.


